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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:1287 Brott i Sunne

Utsattheten för sexualbrott i Sverige har ökat de senaste åren men samtidigt 
prioriteras anmälningarna om sexuella övergrepp bort när polisens få resurser 
läggs på att utreda mord och mordförsök. Faktum är att vi i dag har det lägsta 
antalet poliser sedan 2009.

Sunne har ungefär 25 000 invånare, och under år 2017 anmäldes totalt 2 804 
brott varav 33 sexualbrott. Alla brott anmäls inte och mörkertalet kan således 
antas vara ännu större; det är därför extra angeläget att se till att tryggheten 
förbättras. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson:

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att minska antalet brott, inte minst 
sexualbrott, i Sunne kommun? 

………………………………………

Christian Holm Barenfeld (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2018-05-15
Besvaras senast
2018-05-23 kl. 12.00


